
 
Grønholtparkens Grundejerforening 

Referat fra generalforsamling d. 29. marts 2022  
i Pulzion (KFUM-hallen) 

 
 
Dagsorden 
 
1) Valg af dirigent 
 

- Knud Erik Frederiksen valgt 
  
2) Formandens årsberetning 
 
Frederik Høj fremlagde årsberetningen med blandt andet følgende temaer: 
- Velkommen til nye beboere 
- Bestyrelsesmøder siden sidst – live og online 
- Opkørsel til stamvejen – opfølgning gennemført. Kommunen vil ikke ændre i nuværende 

opsætning. 
- Legepladsforbedringer – og hundeluftningsopfordringer. 
- Allé træer væltet i stormen bliver erstattet af gartneren 
- Vejbrønde tømmes hvert andet år 
- Alle fællesarealer tilhører nu Grønholtparken 
- Gyngestativ etableres over sommeren, når konditionerne er afklaret. 
- Hastighedssænkende tiltag på stamvejen. Initiativer fortsættes i 2022 
- Håndbog over bestyrelsesarbejdet udarbejdet 
- To medlemmer på valg uden ønske om genvalg 
- Tak til bestyrelsen for samarbejdet.. 
- Tak til Carsten og Frederik for deres arbejde for bestyrelsen. 

 
Årsberetningen vedtaget 
 
3) Fremlæggelse af årsregnskab 
- Jens fremlægger regnskab  
- Der er næsten balance mellem indtægter og udgifter i 2021. 
- Det beløb som er anvendt til jordkøbet er taget fra vores opsparingskonto.  
- Vedr. Budgettet 2022: Ved gyngeindkøb vil der blive et overtræk i 2022.  

 
Regnskab 2021 godkendt og budget 2022 vedtaget 

 

4) Indkomne forslag: 
Bestyrelsen foreslår: 

▪ Nedsættelse af arrangementsudvalg bestående af beboere, som ikke er i 
bestyrelsen, og som vil arrangere sociale arrangementer. 

Forslag: Udvalget kunne arbejde frem mod jubilæet i 2023. 5/5 er dato for 50 års jubilæum – 
Nøjagtig dato undersøges af bestyrelsen.  
 
Enighed om, at der kan arbejdes videre med idéen: Kandidater kan melde sig løbende til 
bestyrelsen 
 
5) Fastlæggelse af kontingent 

• Bestyrelsen foreslår uændret 
 
Vedtaget 
 
 
 



 
6) Valg af bestyrelse. 

• Kim Larsen (73) er på valg og modtager genvalg 

• Carsten Hedegaard (32) er på valg og modtager ikke genvalg 

• Frederik Nielsen (80) er på valg og modtager ikke genvalg 

• Jakob Hviid Appel Johannsen (22) og Jens Bay (89) er ikke på valg 
 
Nye kandidater til bestyrelsen: 
- Michael Madsen, nummer 151 
- Lena Hansen, nummer 155 

 
Den nye bestyrelse består af følgende personer: 
- Kim Larsen, nummer 73 
- Jens Bay, nummer 89 
- Jakob Hviid Appel Johannesen, nummer 22 
- Michael Madsen, nummer 151 
- Lena Hansen, nummer 155 

 
 
7) Valg af suppleanter 
 
- Lars Poetzsch, nummer 62 
- Frederik Høj, nummer 80 

 
8) Valg af revisor 
- Genvalg Knud Erik Frederiksen, nummer 95 

 
9) Eventuelt 
 
Punkt trafik 
 
- Opfordring til også at bruge stamvejens ”børneskilte” i lommerne til børnefødselsdage 

mm. 
- Har skiltene hjulpet? – stadigvæk høj hastighed for enden af vejen – også egne beboere i 

kvarteret. 
- God effekt med 40 skiltet. 
- Gør folk opmærksom på det, når det sker. Konfronter venligt, men bestemt beboere – 

kontakt firmaer, hvis chauffører kører for stærkt.  
- Mulige nye tiltag drøftes i den nye bestyrelse – herunder 3d maling i asfalten – mere 

varige løsninger (chikaner, bump mm.). 
 
Udvidet fortov: 
 
- Søg gerne selv tilbud – også på andre projekter. 
- Drøftelse af ekstra fortovsrække – og etablering af samme. 

 
Hække skal klippes: 
 
- Må ikke dække for udsigten – trafikmæssigt. Først kontakter man selv beboeren – 

dernæst grundejerforeningen. 


